

Title (en)
Chair, in particular an office chair.

Title (de)
Stuhl, insbesondere Bürostuhl.

Title (fr)
Chaise, notamment chaise de bureau.

Publication
EP 0501168 A1 19920902 (DE)

Application
EP 92101670 A 19920201

Priority
DE 9102301 U 19910227

Abstract (en)
A chair has a backrest (6) which has a support plate which, in turn, is covered on its rear side by a covering (35) of flexible material. The support plate and a seat support are connected to one another in an attachment region (36). Formed in the covering (35) is an opening (37) which accommodates at least the attachment region (36) and can be closed by a cover part (38) by means of a touch-and-close tape (41). The purpose of this measure is to make the connection of the backrest to a seat support possible in a simple and visually attractive manner. <IMAGE>

Abstract (de)
Ein Stuhl weist eine Rückenlehne (6) auf, die eine Tragplatte aufweist, die wiederum auf ihrer Rückseite mit einem Bezug (35) aus flexiblem Material überzogen ist. Die Tragplatte und ein Sitzträger sind in einem Befestigungsbereich (36) miteinander verbunden. Im Bezug (35) ist eine mindestens den Befestigungsbereich (36) aufnehmende Öffnung (37) ausgebildet, die mit einem Abdeckteil (38) mittels eines Klettbandes (41) verschließbar ist. Der Zweck dieser Maßnahme liegt darin, die Verbindung der Rückenlehne mit einem Sitzträger in einfacher und optisch ansprechender Weise zu ermöglichen. <IMAGE>

IPC 1-7
A47C 31/10

IPC 8 full level
A47C 7/40 (2006.01); **A47C 31/11** (2006.01)

CPC (source: EP US)
A47C 7/40 (2013.01 - EP US); **A47C 31/11** (2013.01 - EP US); **Y10S 297/06** (2013.01 - EP US)

Citation (search report)
• [A] EP 0347538 A1 19891227 - DAUPHIN F W BUEROSITZMOEBEL [DE]
• [A] GB 1003311 A 19650902 - ROBIN MILLS LTD
• [A] EP 0300957 A1 19890125 - EQUUS MARKETING AG [CH]
• [A] DE 1529553 A1 19710603 - HIMOLLA HIERL GMBH C
• [A] FR 1593125 A 19700525

Cited by
US9109610B2

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI NL PT SE

DOCDB simple family (publication)
DE 9102301 U1 19910516; EP 0501168 A1 19920902; NO 920650 D0 19920219; NO 920650 L 19920828; US 5281002 A 19940125

DOCDB simple family (application)
DE 9102301 U 19910227; EP 92101670 A 19920201; NO 920650 A 19920219; US 83495292 A 19920214